
Panie Przewodniczący! 

Wysoka Rado! 

 

 

 Przedkładam sprawozdanie Nr 0057.1.2015 z prac Burmistrza Barlinka za okres od 

dnia 18 grudnia 2014  roku do 15  stycznia 2015 roku. 

W tym czasie odbyły się 3 posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem kierowniczym i 
rozpatrzono następujące sprawy: 

 

I.  W zakresie spraw finansowych:     
 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Lutówko o uruchomienie 

środków w kwocie 200,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na realizację zadania polegającego na organizacji Dnia Babci. Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2015 rok. 

 
2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Osina odnośnie realizacji 

zadania polegającego na organizacji zabawy noworocznej (zakup artykułów 
spożywczych) w ramach funduszu sołeckiego na 2015 rok w kwocie 300 zł. . 
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2015 rok. 

 
3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Stara Dziedzina odnośnie 

realizacji zadania polegającego na organizacji imprezy kulturalnej oraz sportowego 
spotkania integracyjnego (zakup artykułów spożywczych) w ramach funduszu 
sołeckiego na 2015 rok w kwocie 300 zł. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, 
gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2015 rok. 

 
4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Lutówko w związku z 

realizacją zadania polegającego na utrzymaniu świetlicy (zakup środków czystości) w 
ramach funduszu sołeckiego na 2015 rok  w kwocie 200zł.  Burmistrz pozytywnie 
rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w 
Funduszu Sołeckim na 2015 rok. 

 
5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Lutówko w związku z 

realizacją zadania polegającego na utrzymaniu świetlicy (zakup artykułów szkolnych) 
w ramach funduszu sołeckiego na 2015 rok  w kwocie 200zł.  Burmistrz pozytywnie 
rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w 
Funduszu Sołeckim na 2015 rok. 

 
 

II.  W zakresie spraw inwestycyjnych:  

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą realizacji zamówień uzupełniających do 
inwestycji „Przebudowa ulicy Żabiej i Podwale w Barlinku”. Burmistrz postanowił 
niewykorzystane środki z 2014 roku z realizacji zadania inwestycyjnego „Przebudowa 
ul. Żabiej i Podwale w Barlinku” w kwocie ok. 14 500 zł. zabezpieczyć w ramach 



wydatków niewygasających w 2015 roku na potrzeby zakończenia rozliczeń 
inwestycji oraz podjęcia zamówień uzupełniających.    

   
2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą usunięcia kosztów robót dodatkowych 

przy termomodernizacji SP Nr 1 w Barlinku z kategorii kosztów kwalifikowanych 
projektu pn. „Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej Powiatu 
Myśliborskiego” realizowanego w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i 
Środowisko. Burmistrz postanowił nie wnioskować o dofinansowanie kosztów robót 
dodatkowych 

 
3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy PPHU Tomasz Staszkiewicz 

Minibus Komunikacja Barlinecka w sprawie zmiany lokalizacji istniejącego 
przystanku komunikacji miejskiej przy ul. Gorzowkiej oraz wyznaczenia nowych 
przystanków na wysokości marketu Bricomarche. Burmistrz postanowił wystąpić o 
opinię w tej sprawie do ZZDW Koszalin. 

 
4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją na temat programu oraz inwestycji 

kwalifikujących się do wsparcia finansowego – Program Rozwoju Infrastruktury 
Sportowej Województwa Zachodniopomorskiego. Burmistrz postanowił złożyć akces 
o ujęcie w Programie Rozwoju Infrastruktury Sportowej Województwa 
Zachodniopomorskiego następujących zadań:  
- boisko w Rychnowie  
- remont boiska szkolnego SP Nr 4 na Górnym Tarasie.  
Burmistrz polecił przeanalizować możliwość złożenia akcesu ww. programu w celu 
realizacji następujących zadań:  
- sala gimnastyczna przy SP w Mostkowie,  
- sala gimnastyczna przy PG Nr 1.  
 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą termomodernizacji obiektów użyteczności 
publicznej w Barlinku. Burmistrz postanowił, że należy przygotować i ogłosić 
przetarg na udzielenie zamówienia na roboty budowlane w całości. Następnie 
postanowił przygotować i ogłosić przetarg na pełnienia obowiązków inspektora 
nadzoru dla zadania: „Termomomodernizacja obiektów użyteczności publicznej w 
Barlinku” a także powołać i zatwierdzić podział zadań komisji przetargowej dla obu 
zadań:  
„Pełnienie obowiązków inspektora nadzoru inwestorskiego nad realizacją zadania 
„Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej w Barlinku” oraz nadzór 
autorski i doradztwo techniczne przy realizacji tego zadania” oraz 
„Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej w Barlinku”: 

- Janusz Zubyk – Przewodniczący – kierowanie pracą komisji, przygotowanie opisu 
przedmiotu zamówienia, ustalenie wartości zamówienia, wybór trybu, ocena 
spełnienia warunków udziału w postępowaniu, określenie kryteriów oceny ofert, 
otwarcie ofert; 

- Waldemar Kościukiewicz – Członek – przygotowanie opisu przedmiotu 
zamówienia, ustalenie wartości zamówienia, wybór trybu, przygotowanie 
postępowania i przeprowadzenie postępowania, ocena spełnienia warunków 
udziału w postępowaniu, określenie kryteriów oceny ofert, sporządzenie protokołu; 

- Renata Wolniak – Członek – otwarcie ofert, ocena spełnienia warunków udziału w 
postępowaniu; 



- Janusz Mickiewicz – Członek – otwarcie ofert, ocena spełnienia warunków udziału 
w postępowaniu. 

Dopuszcza się pracę komisji w składzie dwu- lub trzyosobowym. 
 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawami związanymi z przebudową ul. Żabiej i 
Podwale. 
W sprawie wniosku BOK wystąpiono do Powiatowej Rady Bezpieczeństwa Ruchu 
Drogowego w celu uzyskania opinii dotyczącej dodatkowego oznakowania ul. 
Podwale znakami B-35 i B-36. Po uzyskaniu przedmiotowej opinii zostaną podjęte 
ewentualne działania związane ze zmianą organizacji ruchu na ul. Podwale.  
W związku z uszkodzeniami nawierzchni powstałymi na boisku wielofunkcyjnym 
zwołane zostanie spotkanie z wykonawcą i inspektorem nadzoru w celu określenia 
rodzaju i przyczyny uszkodzeń nawierzchni a następnie podjęte zostaną działania 
naprawcze w ramach bieżącej eksploatacji, lub wynikające z gwarancji. 
 

7. Burmistrz zapoznał się z założeniami Regionalnego Programu Operacyjnego dot. 
specjalnej strefy włączenia. Burmistrz postanowił zorganizować spotkanie z Gminami 
Powiatu Myśliborskiego w powyższej sprawie.  

 
8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem dyrekcji Przedszkola Miejskiego Nr 2 w 

sprawie zainstalowania monitoringu  w ramach zadania „Termomodernizacja 
obiektów użyteczności publicznej w Barlinku”. W trakcie dyskucji Pani dyrektor 
Teresa Staszak zrezygnowała z instalacji monitoringu wewnątrz budynków. 
Jednocześnie potrzymała wniosek o zainstalowanie monitoringu na zewnątrz 
budynków. Burmistrz: 
-nie wyraził zgody na włączenie monitoringu  do zakresu zadania 
„Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej w Barlinku”  
-polecił dokonanie analizy wstępnej kosztów i możliwości technicznych 
zainstalowania monitoringu 
-zalecił sporządzenie aneksu do arkusza organizacyjnego uwzględniający etat 
pracownika nadzoru nad terem placu zabaw, boiska i terenu przedszkola.  
 

9.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z tematem nadzoru autorskiego w ramach zadania 
„Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej w Barlinku” oraz wnioskiem 
o nie naliczenie kary za nieterminowe wykonanie umowy. Burmistrz wyraził zgodę na 
przejęcie praw autorskich w zamian za nie naliczenie kar. Po otrzymaniu opinii Radcy 
Prawnego burmistrz polecił przygotować odpowiednie porozumienie w powyższym 
zakresie. 

 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej 
Sp. z o.o. na obsługę oświetlenia świątecznego w 2015r. Burmistrz postanowił: 
-zlecić Przedsiębiorstwu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. demontaż oświetlenia w 
2015r.,  
-zabezpieczyć środki w budżecie na obsługę oświetlenia do końca 2015 roku.  
 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Przedsiębiorstwa Gospodarki 
Komunalnej Sp. z o.o. o pokrycie kosztów związanych z remontem oświetlenia 
świątecznego. Burmistrz nie przyjął wniosku o pokrycie kosztów związanych z 
remontem oświetlenia świątecznego i postanowił skierować go do ponownej analizy i 
odpowiedniego uzasadnienia przez PGK Sp. z o.o. 



 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawami związanymi z budową oczyszczalni 
ścieków w Dziedzicach i sieci kanalizacyjnej Stara Dziedzina – Dziedzice. Burmistrz 
przychyla się do wniosku i zatwierdza protokół konieczności. 

 
13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z koncepcjami projektowymi drenażu w  Rychnowie. 

Burmistrz postanowił przeprowadzić w tym zakresie konsultacje z Sołectwem oraz do 
tego czasu wstrzymać ostateczne uzgodnienie decyzji projektanta. 

  
 

III. W zakresie spraw rozwoju gospodarczego:  

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PGK Sp. z. o. o. w sprawie wyrażenia 
zgody na wytyczenie drogi dojazdowej do kaplicy w parku przy ul. Gorzowskiej na 
dz. nr 246/22 oraz pozwolenia na wykonanie bramy wjazdowej. Burmistrz wyraził 
zgodę na powyższe. 

 
2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą firmy RUN FARM - propozycja sprzedaży 

dz. nr 361/12 obr. Równo. Burmistrz postanowił umówić spotkanie w celu omówienia 
sprawy. 

 
3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BTBS Sp. z o.o. o wprowadzenie z 

dniem 01 kwietnia 2015 r. nowych stawek czynszowych za dzierżawę komórek, 
garaży oraz terenów pod garażami i komórkami. Burmistrz wydał Zarządzenie Nr 
261/2014 z dnia 18.12.2014 r. w sprawie ustalenia stawek czynszowych za dzierżawę 
lub najem nieruchomości stanowiących własność Gminy Barlinek. 

 
4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BTBS Sp. z o.o. o przedłożenie Radzie 

Miejskiej w Barlinku projektów uchwał w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym, przetargowym nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Barlinek. Burmistrz postanowił przedłożyć projekty 
uchwał w ww. sprawie, natomiast w zakresie dz. nr 501/5 wydał Zarządzenie Nr 
262/2014 z dnia 18.12.2014 r. w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonej do oddania w dzierżawę w trybie bezprzetargowym położonej w obr. 2 
miasta B-ka stanowiącej własność Gminy Barlinek oddanej w administrowanie BTBS 
Sp. z. o.o. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem dzierżawcy cz. dz. nr 41/2 (obr. Dzikowo) 
informujące o rozwiązaniu ( rezygnacji) z dzierżawy w/w części działki. Burmistrz 
wyraził zgodę na rozwiązanie umowy dzierżawy za porozumieniem stron. 

 
6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem dzierżawcy boiska przy ul. Strzeleckiej 

o dofinansowanie zakupu oraz montaż systemu monitoringu wizyjnego na boisku 
treningowym przy ul. Strzeleckiej. Burmistrz postanowił poinformować 
wnioskodawcę, że w budżecie Gminy na 2015 rok nie zostały zabezpieczone środki, a 
przedmiotowy wniosek będzie przedmiotem analizy przy planowanej modernizacji 
infrastruktury sportowej związanej z boiskiem treningowym przy ul. Strzeleckiej. 

 
7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Z. Kaloty w sprawie wyznaczenia 

nabywców nieruchomości gruntowej w drodze bezprzetargowej. Burmistrz 



postanowił uzgodnić sprawę z Radcą Prawnym i omówić temat na kolejnym zespole 
kierowniczym.   

 
8. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą ubezpieczenia mienia komunalnego od 

zdarzeń losowych, odpowiedzialności cywilnej oraz komunikacyjnego na rok 2015 – 
ofertą TUiR WARTA S.A.i podjął decyzję o przyjęciu oferty na rok 2015. 

 
9. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą nabycia gruntów od osób fizycznych na 

potrzeby oczyszczalni ścieków w miejscowości Stara Dziedzina. Burmistrz 

zaakceptował propozycję osób fizycznych nabycia gruntu za kwotę 25 000 zł. 
 
10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem dzierżawcy cz. dz. 261/6 obr. 2 B-ek w 

sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie za porozumieniem stron umowy dzierżawy 
w zakresie ww części działki o pow. 169 metrów kwadratowych.  Burmistrz wyraził 
zgodę na rozwiązanie umowy za porozumieniem stron. 

 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołtysa Sołectwa Moczydło o 
niesprzedawanie dz. 39/4 położonej w miejscowości Moczydło. Burmistrz postanowił 
nie sprzedawać części przedmiotowej działki. Postanowił także zakończyć 
postępowanie w sprawie wydania decyzji o warunkach zabudowy, oraz wystosować 
pismo do BTBS Sp. z o.o. w celu uregulowania stanu władania gruntem na 
przedmiotowej działce przez mieszkańców budynku Moczydło 18. Jednocześnie 
postanowił obciążyć mieszkańców za bezumowne korzystanie z działki. 

 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem osoby fizycznej w sprawie wyznaczenia 
nabywców nieruchomości gruntowej w drodze bezprzetargowej. Burmistrz 
postanowił, że sprawę należy ponownie omówić z Radcą Prawnym. 

 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z rozwiązaniami funkcjonalno-przestrzennymi 
przyjętymi w projekcie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
osiedla Górny Taras i postanowił: 

− W miejsce przyjętej w projekcie planu drogi wewnętrznej 28-KD-W oraz na 
części drogi wewnętrznej 24-KD-W wprowadzić klasę drogi dojazdowej publicznej. 
Przy tej zmianie Wykonawca winien uwzględnić przesłaną wcześniej planszę zbiorczą 
drogi gminnej ul. Moniuszki. Dla części drogi publicznej o zmniejszonych 
parametrach - zgodnie z §7ust. 2 rozporządzenia ministra Transportu i Gospodarki 
Morskiej z dnia 2 marca 1999 r. w sprawie warunków technicznych, jakim powinny 
odpowiadać drogi publiczne lub ich usytuowanie - należy, w uzasadnieniu do uchwały 
w sprawie zmiany przedmiotowego planu, przeprowadzić stosowną analizę 
uzasadniającą przyjęcie mniejszej szerokości ulicy niż obowiązująca dla klasy ulicy 
dojazdowej. 
− Dla terenu oznaczonego w projekcie planu symbolem 6-KD-P utrzymać ciąg 

pieszy. Budynek wielorodzinny zlokalizowany na działce gruntu nr 2140 w obr. 1 
Barlinek posiada bezpośredni dostęp do drogi publicznej od strony ulicy 
Skłodowskiej-Curie, a możliwość dojechania do klatek schodowych pojazdami 
kołowymi (w celu za- i rozładunku w określonym przedziale czasowym) będzie 
można - na zasadzie wyjątku - umożliwić odpowiednim oznakowaniem pionowym. 
Ustanowienie na tym ciągu priorytetu dla ruchu pieszego spowoduje zwiększenie 
bezpieczeństwa pieszych oraz utrzymanie ustalonego w obowiązującym planie 
charakteru architektonicznego na tym obszarze.  



technicznych określonych przez zarządcę sieci". Zgodnie  
z obowiązującym orzecznictwem w zakresie konieczności przestrzegania granic 
kompetencji ustawowej oraz działania na podstawie i w granicach prawa - przyjąć 
należy, iż organ stanowiący - podejmując akty prawne w oparciu o normę ustawową 
musi ściśle uwzględniać wytyczne zawarte w upoważnieniu. Naczelną zasadą prawa 
administracyjnego jest zakaz domniemania kompetencji. W tym postępowaniu 
zakazuje się również dokonywania wykładni rozszerzającej przepisów 
kompetencyjnych oraz wyprowadzania kompetencji w drodze analogii. Na szczególną 
uwagę zasługuje tutaj wyrok Trybunału Konstytucyjnego z dnia 28 czerwca 2000 r. - 
K25/99, OTK 2000/5/141. Działania jednostek samorządu terytorialnego muszą być 
zatem oparte na podstawie prawnej, przy czym zakres tych działań i kompetencji 
organów jednostek samorządowych wyznaczają ustawy. W akcie prawa miejscowego 
zamieszcza się więc tylko przepisy regulujące sprawy przekazane do unormowania w 
przepisie upoważniającym. Reasumując - w uzasadnieniu do powyższego 
rozstrzygnięcia związanego z rezygnacją w treści projektu uchwały z przytoczonego 
zapisu - stwierdzić należy, iż nakładanie obowiązków w postaci konieczności 
uzyskania zgód, uwzględnienia warunków i zasad ustalonych przez określone 
podmioty stanowi wykroczenie poza kompetencję przyznaną mocą art. 15 ust. 2 pkt 
10 ustawy o planowaniu  
i zagospodarowaniu przestrzennym, co w konsekwencji skutkować może 
stwierdzeniem nieważności określonych ustaleń poczynionych planem w trybie 
nadzoru wojewody lub w postępowaniu sądowym. 

Ponadto Burmistrz polecił RG uregulować z parafią p.w. Św. Wojciecha stan prawny 
ciągu pieszego od ul. Marii Skłodowskiej-Curie poprzez ustanowienie służebności 
gruntowej do dalszej części ciągu pieszego. 

 
14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Stowarzyszenia Przyjaciół Dziedzic o 

zniesienie ze stanu inwentarzowego łóżek sosnowych i metalowych znajdujących się 
w budynku po byłej szkole podstawowej w Dziedzicach. Burmistrz podjął 
Zarządzenie Nr 4/2015 z dnia 09.01.2015 r. w sprawie powołania komisji do oceny 
przydatności składników majątku trwałego, które całkowicie utraciły wartość 
użytkową lub nie nadają się do dalszego użytku znajdujących się w budynku po byłej 
szkole podstawowej w Dziedzicach. 

 
15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem dzierżawcy terenów potartacznych o 

rozważenie możliwości zawarcia ugody oraz cofnięcia oświadczenia o rozwiązaniu 
umowy ze skutkiem natychmiastowym. Burmistrz postanowił udzielić odpowiedzi na 
pismo, oraz wezwać firmę AXPO do wydania nieruchomości. W przeciwnym razie 
Burmistrz postanowił skierować sprawę na drogę postępowania egzekucyjnego. 
Postanowił poinformować o braku możliwości zawarcia ugody z uwagi na to, że 
przedmiotowego oświadczenia o rozwiązaniu umowy nie można wycofać. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przedłożenia Radzie Miejskiej w Barlinku 
projektu uchwały w sprawie określenia zasad wydzierżawienia, najmu, użyczenia, 
obciążenia nieruchomości oraz ich części, stanowiących własność Gminy Barlinek. 
Burmistrz postanowił skierować do Rady Miejskiej w Barlinku projekt uchwały. 

 
17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BTBS Sp. z o.o. w sprawie oddania w 

dzierżawę garażu położonego przy ul. Strzeleckiej 13 i polecił dokonanie analizy oraz 



oceny ogólnej stanu technicznego obiektu wspólnie z zarządcą co do zasadności 
oddania w dzierżawę. 

 
18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o sprzedaż w trybie 

bezprzetargowym dz. 676/4 obr. 1 Barlinek. Burmistrz wyraził zgodę na sprzedaż 
przedmiotowej nieruchomości.  

 
19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o sprzedaż w trybie 

bezprzetargowym dz. 208/17 obr. 2 Barlinek. Burmistrz nie wyraził zgody na 
sprzedaż z uwagi na to, że Gmina planuje zagospodarować teren w całości.  

 
20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem i wydał zarządzenie nr 8/2015 z dnia 

15.01.2015r. w sprawie sprzedaży w trybie bezprzetargowym działki gruntu położonej 
w Barlinku przy ul. Gorzowskiej w celu poprawienia warunków zagospodarowania 
przyległej nieruchomości. 

 
21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem i wydał zarządzenie nr 9/2015 z dnia 

15.01.2015r. w sprawie sprzedaży w trybie bezprzetargowym nieruchomości 
położonej w miejscowości Moczydło w udziale do 12/100 części. 

 
22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o wydzierżawienie cz. 

Dz. nr 261/6 obr.2 m. Barlinka z przeznaczeniem na cele ogrodowe. Burmistrz wydał 
zarządzenie nr 7 z dnia 15.01.2015r. w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonej do oddania w dzierżawę w trybie bezprzetargowym, położonej w obr.2 
m Barlinka. 

 
23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby prawnej o przedłużenie do 30 

września 2015 r. umowy użyczenia cz. dz. nr 560/16 o pow. 10 000,00 m2  (obr.1 m. 
Barlinka). Burmistrz polecił skierować projekt uchwały do Rady Miejskiej w barlinku 
w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia do lat 3. 

 
24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem dzierżawcy Pensjonatu Pod Sosnami o 

planowanych pracach do wykonania na przedmiocie dzierżawy do końca grudnia 
2015 r. . Burmistrz przyjmuje do wiadomości przedstawione informacje, z prośba o 
ich realizację. 

 
25. Burmistrz Barlinka po zapoznaniu się z pismem osoby fizycznej w sprawie 

wyznaczenia nabywców nieruchomości gruntowej w drodze bezprzetargowej i opinią 
radcy prawnego postanowił wystąpić do Rady Miejskiej w Barlinku z projektem 
uchwały zmieniającą uchwałę nr XXXI/394/2008 Rady Miejskiej w Barlinku z dnia 
27 listopada 2008 r. wyłączając z uchwały działkę nr 2121/2 dla której miała być w tej 
uchwale ustanowiona służebność. 

 
 

 

IV.W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska: 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą nowych  zasad objęcia systemem 
nieruchomości zamieszkałych i niezamieszkałych zgodnie z zawartą umową „Odbiór i 
zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych i 



niezamieszkałych na terenie Gminy Barlinek”. Zgodnie z zawartą umową, 
wykonawca przekaże bezpośrednio informację właścicielom nieruchomości o 
terminach odbioru odpadów komunalnych. 

 
2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z prośbą K. Ligenzy Handel Artykułami 

Spożywczymi i Przemysłowymi Sklep ARO o możliwość złożenia deklaracji na jedną 
nieruchomość niezamieszkałą. Burmistrz nie wyraził zgody na powyższe, ponieważ 
właściciel musi posiadać pojemnik na każdej nieruchomości niezamieszkałej. 

 
3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o ograniczenie od 01.01.2015 r. 

pochówków na cmentarzu komunalnym na ul. Gorzowskiej w Barlinku. Burmistrz 
zaopiniował pozytywnie.    

 
4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektami umów w zakresie opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi na 2015 rok: 
- współpraca ze schroniskiem w Jędrzejewie, 
-współpraca z Fundacją Przyjaciele Czterech Łap z Rokitna i lecznicą weterynaryjną.    
Burmistrz zaakceptował przyjęte stawki cenowe zabezpieczone w budżecie Gminy na 
2015 rok.  

 
5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą nowych nasadzeń drzew przy drodze 

gminnej. Burmistrz zaopiniował pozytywnie.   
 
6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zawarcia umowy na dostawę usługi 

internetowej w Świetlicy Wiejskiej w Starej Dziedzinie. Burmistrz postanowił wybrać 
ofertę sieci PLUS, z uwagi na to, że przeprowadzone testy wykazały, iż zasięg sieci 
jest najlepszy w punkcie świetlicy. ORANGE i NETIA odmówiły z uwagi na brak 
przyłącza kablowego, które musiałoby zostać wykonane na koszt Gminy.   

 
7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskami mieszkańców składanymi podczas 

zebrań dot. wyborów sołeckich (Lutówko, Okunie, Łubianka, Ożar, Strąpie) i 
postanowił, że po przeprowadzeniu wszystkich zebrań wiejskich zebrane wnioski 
zostaną przeanalizowane po czym mieszkańcy otrzymają odpowiedzi. 

 

 
 

VI. W  zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych: 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wyznaczenia dodatkowego dnia wolnego 
od pracy w 2014 roku w Urzędzie Miejskim. Burmistrz wydał Zarządzenie Nr 
260/2014 z dnia 18.12.2014 r. w sprawie wyznaczenia dodatkowego dnia wolnego od 
pracy w 2015 roku w Urzędzie Miejskim w Barlinku. 

 
 
 
V. W  zakresie spraw oświaty, sportu, kultury i spraw społecznych: 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Prezesa Stowarzyszenia Przyjaciół 
Dziedzic w sprawie dowozu dzieci i młodzieży na uroczystość patriotyczną „70- Lecie 
Woldenberczyków”. Burmistrz pozytywnie zaopiniował wniosek. 



 
2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem dyrekcji Przedszkola Miejskiego Nr 2 w 

sprawie zainstalowania monitoringu  w ramach zadania „Termomodernizacja 
obiektów użyteczności publicznej w Barlinku”. W trakcie dyskucji Pani dyrektor 
Teresa Staszak zrezygnowała z instalacji monitoringu wewnątrz budynków. 
Jednocześnie potrzymała wniosek o zainstalowanie monitoringu na zewnątrz 
budynków. Burmistrz: 

 -nie wyraził zgody na włączenie monitoringu  do zakresu zadania 
 „Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej w Barlinku”  
 -polecił dokonanie analizy wstępnej kosztów i możliwości technicznych 
 zainstalowania monitoringu 
 -zalecił sporządzenie aneksu do arkusza organizacyjnego uwzględniający etat 
 pracownika nadzoru nad terem placu zabaw, boiska i terenu przedszkola. 
 
 
W okresie od dnia 18.12.2014 r. do dnia 15.01.2015 r. Burmistrz Barlinka wydał następujące 

zarządzenia: 

 

Lp. 
Nr 

Zarządzenia 
W sprawie Data Uwagi 

1. 260/2014 
Wyznaczenia dnia dodatkowego 
wolnego od pracy w 2014 roku w 
Urzędzie Miejskim 

18.12.2014 RO.I 

2. 261/2014 

Ustalenia stawek czynszowych za 
dzierżawę lub najem nieruchomości 
stanowiących własność Gminy 
Barlinek. 

18.12.2014 RG.VI 

3. 262/2014 

Ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonej do oddania w dzierżawę 
w trybie bezprzetargowym, położonej 
w obrębie 2 m. Barlinka, stanowiącej 
własność Gminy Barlinek, oddanej w 
administrowanie Barlineckiemu 
Towarzystwu Budownictwa 
Społecznego Sp. z o.o. w Barlinku. 

18.12.2014 RG.VI 

4. 263/2014 

Ujednolicenia okresu użytkowania 
wieczystego nieruchomości gruntowej 
zabudowanej położonej w Barlinku 
przy ul. Wodnej 1. 

18.12.2014 RG.IV 

5. 264/2014 
Ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonej do sprzedaży powtórnej 
w Barlinku. 

18.12.2014 RG.V 

6. 265/2014 

Powołania Komisji Konkursowej w 
celu przeprowadzenia postępowania 
konkursowego w sprawie naboru na 
stanowisko urzędnicze w Urzędzie 
Miejskim w Barlinku. 

23.12.2014 Sekretarz 

7. 266/ /2014 
Planów finansowych jednostek 
budżetowych Gminy Barlinek na 2014 
rok. 

23.12.2014 Skarbnik 



8. 267/2014 
Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 
2014 rok. 

23.12.2014 Skarbnik 

9. 268/2014 
Planów finansowych jednostek 
budżetowych Gminy Barlinek na 2014 
rok. 

29.12.2014 Skarbnik 

10. 269/2014 Polityka rachunkowości. 31.12.2014 RF.I 

11. 1/2015 
Ustalenia pogotowia kasowego na 2015 
rok. 

05.01.2015 Skarbnik 

12. 2/2015 
Planów finansowych jednostek 
budżetowych Gminy Barlinek na 2015 
rok. 

07.01.2015 Skarbnik 

13. 3/2015 
Przekazania upoważnienia gminnych 
jednostek organizacyjnych do 
zaciągania zobowiązań w 2015 roku. 

07.01.2015 Skarbnik 

14. 4/2015 

Powołania komisji do oceny 
przydatności składników majątku 
trwałego, znajdujących się w budynku 
po byłej Szkole Podstawowej w 
Dziedzicach. 

09.01.2015 RG.VI 

15. 5/2015 
Planów finansowych jednostek 
budżetowych Gminy Barlinek na 2015 
rok. 

14.01.2015 Skarbnik 

16. 6/2015 
Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 
2015 rok 

14.01.2015 Skarbnik 

17. 7/2015 

ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonej do oddania w dzierżawę 
w trybie bezprzetargowym, położonej 
w obr.2 m Barlinka. 

15.01.2015 RG.VI 

18. 8/2015 

Sprzedaży w trybie bezprzetargowym 
działki gruntu położonej w Barlinku. 
przy ul. Gorzowskiej w celu 
poprawienia warunków 
zagospodarowania przyległej 
nieruchomości. 

15.01.2015 RG.IV. 

19. 9/2015 

Sprzedaży w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości położonej w 
miejscowości Moczydło w udziale do 
12/100 części. 

15.01.2015 RG.IV. 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 

 



Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 

w okresie międzysesyjnym. 

 

     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których 

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek.  

Odbyły się następujące spotkania: 
 

1. Spotkano się z przedstawicielami ZJG Kooperacja Przemysłowo – Handlowa w 
Gliwicach ws. uruchomienia klastra przemysłowego w Barlinku. 

2. Spotkano się z przedstawicielami SEC Szczecin i SEC Barlinek ws. omówienia 
współpracy. 

3. Dokonano uroczystego otwarcia świetlicy wiejskiej w Starej Dziedzinie. 

4. Uczestniczono w święceniach biskupich ks. Henryka Wejmana. 

5. Spotkano się przedstawicielami Stowarzyszenia Młyn Papiernia ws. omówienia 
współpracy. 

6. Spotkano się z przedstawicielami stowarzyszenia tenisowego w Berlinie ws. 
nawiązania współpracy z wykorzystaniem kortów tenisowych będących w zarządzie 
Barlineckiego Klubu Tenisowego. 

7. Spotkano się z burmistrzem Leighton-Linslade (Anglia) ws. nawiązania współpracy 
partnerskiej między gminami. 

8. Spotkano się z przedstawicielami WOPR Barlinek ws. omówienia współpracy. 

9. Odbyło się spotkanie ws. organizacji Barlineckich Świętojanek 2015 i imprez 
towarzyszących. 

10. Spotkano się z Marszałkiem Województwa Zachodniopomorskiego ws. realizacji 
wspólnych przedsięwzięć inwestycyjnych i współpracy kadencyjnej. 

11. Odbyło się spotkanie z sołtysami gminy Barlinek – podsumowano kadencję jednostek 
pomocniczych. 

12. Odbyła się XXIII edycja Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. 

13. Spotkano się z zarządami: Towarzystwa Miłośników Barlinka i MDK Plantacja 
Wyobraźni – omówiono plany współpracy. 

14. Spotkano się z zarządem TKKF Sztorm ws. planów działalności. 

15. Spotkano się ze Starostą Myśliborskim ws. współpracy między jst. 

16. Odbyło się kolejne spotkanie ws. organizacji Archidiecezjalnych Dni Młodych 2015. 

17. Spotkano się z zarządem Szpitala Powiatowego sp. z o.o. – omówiono stan realizacji 
inwestycji rozbudowy. 

 


